

GARIS PANDUAN PERMOHONAN BINTANG DAN PINGAT KEBESARAN NEGERI TERENGGANU

BIL	JENIS BINTANG / PINGAT	PANGGILAN RINGKAS	KELAYAKAN PENERIMA
1	<p>DARJAH SERI SETIA SULTAN MIZAN ZAINAL ABIDIN TERENGGANU (S.S.M.Z.)</p> <p><i>Panggilan kepada penerima Lelaki / Wanita - Dato' Seri</i></p> <p><i>Panggilan kepada isteri penerima - To' Puan Seri</i></p>	Dato' Seri	<p>Mana-mana orang lelaki atau perempuan berumur 50 tahun ke atas yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.</p>
2	<p>DARJAH SERI PADUKA MAHKOTA TERENGGANU (S.P.M.T.)</p> <p><i>Panggilan kepada penerima Lelaki / Wanita - Dato'</i></p> <p><i>Panggilan kepada isteri penerima - To' Puan</i></p>	Dato'	<p>Mana-mana orang lelaki atau perempuan berumur 50 tahun ke atas yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.</p>
3	<p>DARJAH DATO' SETIA SULTAN MIZAN ZAINAL ABIDIN TERENGGANU (D.S.M.Z.)</p> <p><i>Panggilan kepada penerima Lelaki / Wanita - Dato'</i></p> <p><i>Panggilan kepada isteri penerima - To' Puan</i></p>	Dato'	<p>Mana-mana orang lelaki atau perempuan berumur 50 tahun ke atas yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.</p>
4	<p>DARJAH DATO' PADUKA MAHKOTA TERENGGANU (D.P.M.T.)</p> <p><i>Panggilan kepada penerima Lelaki / Wanita - Dato'</i></p> <p><i>Panggilan kepada isteri penerima - To' Puan</i></p>	Dato'	<p>Mana-mana orang lelaki atau perempuan berumur 50 tahun ke atas yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.</p>
5	<p>DARJAH SETIA SULTAN MIZAN ZAINAL ABIDIN TERENGGANU (S.M.Z.)</p>	-	<p>Mana-mana orang lelaki atau perempuan yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.</p>
6	<p>DARJAH SETIA MAHKOTA TERENGGANU (S.M.T.)</p>	-	<p>Mana-mana orang lelaki atau perempuan yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.</p>
7	<p>DARJAH AHLI SULTAN MIZAN ZAINAL ABIDIN TERENGGANU (A.M.Z.)</p>	-	<p>Mana-mana orang lelaki atau perempuan yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.</p>

GARIS PANDUAN PERMOHONAN BINTANG DAN PINGAT KEBESARAN NEGERI TERENGGANU

BIL	JENIS BINTANG / PINGAT	PANGGILAN RINGKAS	KELAYAKAN PENERIMA
8	DARJAH AHLI MAHKOTA TERENGGANU (A.M.T.)	-	Mana-mana orang lelaki atau perempuan yang telah atau akan selepas ini menyumbangkan perkhidmatan yang berjasa kepada Negeri Terengganu. Orang-orang yang bukan anak watan Terengganu juga boleh dipertimbangkan yang mana difikirkan layak oleh KDYMM. Tuanku Sultan dan penghormatan ini hendaklah disifatkan sebagai Ahli Yang Kehormat.
9	PINGAT JASA CEMERLANG (P.J.C.)	-	Orang yang bertaraf Pegawai Tinggi (Gred 41 ke atas) di dalam Perkhidmatan Awam atau orang-orang yang berkedudukan tinggi dalam masyarakat, yang telah melakukan dalam negeri terengganu suatu peranan yang merupakan perkhidmatan dan kelakuan cemerlang.
10	PINGAT JASA KEBAKTIAN (P.J.K.)	-	Orang-orang yang berumur 50 tahun ke atas yang telah melakukan jasa-jasa keberanian kepada Negeri selain daripada jasa keberanian handal. Yang seumpama itu disifatkan sebagai taat kepada jawatan, termasuk berjawatan dengan jasa-jasa yang terpuji dan pekerti yang baik.
11	PINGAT BINTANG LAMA BERJAWATAN (B.L.B.)	-	Orang-orang yang bertaraf Pegawai Tinggi (Gred 41 ke atas) di dalam Perkhidmatan Awam Negeri Terengganu yang telah berkhidmat selama 21 tahun dengan tidak putus-putus, yang baik pekerti dan rekod jawatannya bersih.
12	PINGAT LAMA BERJAWATAN (P.L.B.)	-	Orang-orang didalam Perkhidmatan Awam Negeri Terengganu yang dibawah daripada darjat Pegawai, yang telah berjawatan selama 21 tahun dengan tidak putus-putus, serta tidak mempunyai kesalahan dan mempunyai rekod jawatan yang bersih.